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Når man studerer og leser om planene angående utbygging av boligfelt på Tyristrand, kan en 
undre seg 
om det i det heletatt er gjennomtenkt.  
  
Det dreier seg bl.a. om friluftsområder for oss som allerede bor på bygda. Noe som de aller 
fleste av oss 
setter stor pris på å ha til disposisjon, og som vi fortsatt ønsker å beholde. Og byggingen pågår 
for fullt ellers,  
både i og rundt sentrum, i tillegg på Øvre og Nedre Fegri.  
  
Det er en grunn til at vi som har valgt å fortsette å bo på bygda, ønsker ei "bygd", og ikke urbane 
tendenser. 
  
En annen ting er bl.a. barnehager, skoler, vannforsyninger og kloakkutslipp.  Vi har pr. i dag ikke 
nok kapasiteter 
til alt dette, og som vi absolutt er helt avhengige av! 
  
Jeg anbefaler at det blir tatt hensyn til innbyggerne som allerede bor her. Ikke til eventuelle 
Bærumsfolk 
som muligens kunne tenke seg å flytte hit, den dagen pensjonisttilværelsen deres melder seg! 
Akkurat dette var  
jo faktisk en ordlyd fra kommunen. 
  
La oss for all del få ha bygda vår sånn noenlunde bevart! 
  
  
Mvh 
Renate Lindahl 


